

English version on P.2

《鐵達尼號》演出延期及退票安排

原定於 2019 年 6 月 14 日至 16 日於香港演藝學院戲劇院舉行之《鐵達尼號》，由於香港演藝學院強制關閉已改期。持有原定 6 月份門票之觀眾，可直接持票出席以下 10 月份之演出或要求全數退款。如未能如期出席以上演出之觀眾可獲安排退款；詳情如下。

原定場次:

2019 年 6 月 14 日 (星期五) 晚上 8 時
2019 年 6 月 15 日 (星期六) 上午 11 時
2019 年 6 月 15 日 (星期六) 下午 3 時
2019 年 6 月 15 日 (星期六) 晚上 8 時
2019 年 6 月 16 日 (星期日) 上午 11 時
2019 年 6 月 16 日 (星期日) 下午 3 時
2019 年 6 月 16 日 (星期日) 晚上 7 時 30 分

延期場次:

- 延期至 2019 年 10 月 11 日 (星期五) 晚上 8 時
- 延期至 2019 年 10 月 12 日 (星期六) 上午 11 時
- 延期至 2019 年 10 月 12 日 (星期六) 下午 3 時
- 延期至 2019 年 10 月 12 日 (星期六) 晚上 8 時
- 延期至 2019 年 10 月 13 日 (星期日) 上午 11 時
- 延期至 2019 年 10 月 13 日 (星期日) 下午 3 時
- 延期至 2019 年 10 月 13 日 (星期日) 晚上 7 時 30 分

經快達票使用信用卡購票，請參考以下(a)-(d)

- a) 請於 2019 年 6 月 21 日至 7 月 20 日 期間，攜同門票於辦公時間內到香港會議展覽中心的快達票售票處辦理退票手續。
- b) 辦公時間：星期一至六，早上 11 時至晚上 7 時，星期日及公眾假期休息。
- c) 退款申請人必須填妥退款申請表，連同節目門票一併交回售票處職員，門票金額將全數於四十五個工作天內全數退回閣下用以購票之信用卡戶口。
- d) 2019 年 7 月 20 日後的退款申請概不受理。

經快達票使用現金購票，請參考以下(e)-(h)

- e) 請於 2019 年 6 月 21 日至 7 月 20 日，攜同節目門票，於辦公時間內到香港會議展覽中心的快達票售票處辦理退票手續。
- f) 辦公時間：星期一至六，早上 11 時至晚上 7 時，星期日及公眾假期休息。
- g) 退款申請人必須填妥現金退款申請表，連同節目門票一併交回售票處職員，門票金額將全數以現金即時發還。申請人必須即時核對退款及簽收確認。
- h) 2019 年 7 月 20 日 後的現金退款申請概不受理。

如有任何查詢，請致電快快達票購票熱線 (852) 31 288 288 (每日上午 10 時至晚上 8 時)。

Postponed Announcement & Refund Procedure for “TITANIC THE MUSICAL”

The event “TITANIC THE MUSICAL” held on 14-16 Jun 2019 at Hong Kong Academy for Performing Arts – Drama Theatre is postponed due to the enforced closure of the Hong Kong Academy for Performing Arts. **Ticket holders can present the original tickets in June performance for admission to October performance; or apply a full refund** subject to the following refund procedure.

Original Performance:

Friday, 14 June 2019, 8pm
Saturday, 15 June 2019, 11am
Saturday, 15 June 2019, 3pm
Saturday, 15 June 2019, 8pm
Sunday, 16 June 2019, 11am
Sunday, 16 June 2019, 3pm
Sunday, 16 June 2019, 7.30pm

Rescheduled Performance:

– Friday, 11 October 2019, 8pm
– Saturday, 12 October 2019, 11am
– Saturday, 12 October 2019, 3pm
– Saturday, 12 October 2019, 8pm
– Sunday, 13 October 2019, 11am
– Sunday, 13 October 2019, 3pm
– Sunday, 13 October 2019, 7.30pm

Tickets Purchased by Credit Card via HK Ticketing, please refer to below (a) to (d)

- a) Please bring along the tickets to the HK Ticketing Box Office at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre during business hours from 21 June 2019 to 20 July 2019 to process a refund.
- b) Business Hours: Monday - Saturday, 11am - 7pm and closed on Sundays and Public Holidays.
- c) A full refund will be automatically re-deposited to the same Credit Card account used for ticket purchase within 45 working days upon submission of a completed Refund Application Form and event ticket(s).
- d) Any Credit Card Refund request received after **20 July 2019** will not be processed.

Tickets Purchased by Cash via HK Ticketing, please refer to below (e) to (h)

- e) Please bring along the event tickets to the HK Ticketing Box Office at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre during business hours 21 June 2019 to 20 July 2019 to process a refund.
- f) Business Hours: Monday – Saturday, 11am – 7pm and closed on Sundays and Public Holidays
- g) An immediate full refund in cash will be made at the Box Office counter upon submission of a completed Refund Application Form with concert ticket(s). The ticket holders must sign to acknowledge receipt of the refund.
- h) Any Cash Refund requests received after **20 July 2019** will not be processed.

Should there be any enquiries, please call HK Ticketing Purchase Hotline on (852) 31 288 288 (daily from 10am – 8pm).